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La Confluència denuncia que una prova 
d’enduro va passar per llocs de Cerdanya 
no permesos a la circulació motoritzada 

S'han congratulat, en canvi, que els Agents Rurals hagin 
denunciat uns motoristes que circulaven fora de les pistes, a 
Bolvir 
 

 
Un moment del Trofeu Vintage d'Enduro. / E.V.M.  

 

REDACCIÓ.- La Confluència per una Cerdanya Sostenible ha denunciat que 
algunes proves d’una competició d’enduro celebrada recentment a la comarca 
“van passar per llocs no permesos a la circulació de vehicles de motor, com 
prats subalpins o torrents”. A través d’un comunicat de premsa, han apuntat 
que “ens agradaria que els fets s’investiguessin per evitar que això torni a 
succeir”, tot remarcant que la seva voluntat és “la defensa del nostre medi, 
singular i únic, que cal protegir”. 



Encara en aquest àmbit, s’han congratulat que fa pocs dies els Agents Rurals 
multessin uns motoristes al terme municipal de Bolvir que circulaven fora de les 
pistes, cosa que és il·legal, en una zona on es troba una espècie floral 
protegida (la Sideritis bubanii). 

Neteja de l’abocador de la Vinyola 

En aquesta nota de premsa també han volgut fer esment al procés de neteja 
que està duent a terme l’Ajuntament de Puigcerdà a l’abocador del camí de la 
Vinyola. “Des de la Confluència per una Cerdanya Sostenible volem felicitar 
l’associació “Cerdanya en Acció pel Clima” per haver forçat l’Ajuntament de 
Puigcerdà a emprendre mesures de neteja de l’abocador incontrolat del camí 
de la Vinyola, que es trobava en un estat lamentable, ple de runam de tot 
tipus”, han indicat, tot afegint que “saludem l’encertada decisió de l’Ajuntament 
de Puigcerdà per la mesura i esperem que vetllin perquè no torni a passar un 
fet similar, ja que, després, les accions de neteja tenen un cost considerable 
sobre les arques municipals”. 

Més enllà de l’àmbit mediambiental, però encara en relació a actuacions de 
l’Ajuntament de Puigcerdà, també s’han mostrat satisfets per l’acord d’aprovar 
una moratòria en la concessió de llicències de pisos turístics per part del 
consistori, “en un mercat de l’habitatge tan profundament tensat com el cerdà”. 
Així, han apuntat que “la cerca de solucions per al greu problema d’habitatge 
que hi ha a la comarca és també una prioritat de la Confluència”. 

Nova depuradora 

Finalment, sobre el fet de construir una nova depuradora al sector de la 
Pedragosa de Puigcerdà, per evitar llençar part de les aigües residuals sense 
depurar de part del municipi, han apuntat que “ens sembla un pas positiu, 
sempre que això no esdevingui només una excusa per poder edificar de 
manera incontrolada la part sud del municipi, on ara no es poden fer noves 
promocions, a causa, precisament, de la manca de permisos de l’ACA per la 
falta d’una depuradora“. 

 


